
PROTOKOLL NR:1 VERKSAMHETSÅRET 2017, FÖRT VID 

STYRELSEMÖTE MED HÄLJARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2017-01-18, 

Tallstugan, KL.18.30 

 

Närvarande: Göran Wramfelt, Charli Ahl Ludvigsson, Sune Lind, Rolf Malmsten, 

Flemming Denne, Christian Jönsson 

 

Förhindrade: Christer Håkansson och Sven-Olof Westman 

 

§ 1 Ordföranden öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till 

dagens möte. 

 

§ 2. Val av justerare 

 Rolf Malmsten valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll. 

 

§  3. Dagordningen 

 Dagordningen som tidigare varit utskickad, godkändes. 

 

§  4. Föregående mötesprotokoll 

 Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

§  5. Inkomna skrivelser 

 Inga inkomna skrivelser förelåg. 

 

§  6. Avgångna skrivelser 

 Inga avgångna skrivelser fanns att behandla. 

 

§  7. Rapporter 

 a. Ordföranden  

 Ordföranden har träffat Torkild Strandberg och diskuterat följande 

punkter. 

 1) Boulebanan diskuterades, HSK anser att den inte bör ligga på tomten 

vid sidan om deras klubbstuga. Föreningens förslag är att förlägga 

Boulebanan på platsen bakom Sandvägens Pizzeria. Den diskuterade 

Skateboardbanan kan också placeras där. 

Ordföranden begär in handlingsplanen för att anlägga ovanstående. 

 

2) Gymmet vid löparslingan kommer att byggas under 2017. 

 

3) Det är en lösning på gång beträffande ytterligare en Återvinnings-

station i Häljarp. Ordföranden begär in en handlingsplan för åtgärden. 

 

4) Lekplatsen i Saxstorpsskogen bör placeras på tomten Saxtorp 16:4, 

som ligger vid Harstigen/Grävlingestigen. Ordföranden informerar 

Torkild Strandberg om detta.  

 

5) Ny idrottshall diskuterade, det blir endast en ombyggnad av befintlig 

hall. HSK för tydligen en diskussion med kommunen om detta. 

På beläggningsplanen som presenterades för byaföreningen fanns ett 

antal lediga tider i hallen. Ordföranden påtalade för Torkild att 

Kommunen bör informera allmänheten om dessa luckor, så att 



intresserade kan boka dessa tider. 

 

6) Ordföranden tar upp frågan om genomfartsleden genom Häljarp, 

lastbilstrafiken har ökat och något måste göras för att dämpa 

hastigheten. 

 

7) Ordföranden tar upp frågan om vad som händer med Ågården. Vad 

finns det för planer med denna? 

 

b. Kassören 

Meddelade att han håller på att ta fram Balans- och Resultatrapporter 

inför Årsmötet. I dagsläget ligger vi på -1686 SEK.  Han har sänt ut 

underlag för Verksamhetsberättelsen, detta får kompletteras med årets 

händelser, de som vi vill framhålla. Bör vara klart till nästa möte. 

c. Övriga 

Förekom inget. 

  

§ 8. Aktiviteter under 2017. 

 Valborgsfirandet. Flemming har varit i kontakt med ordföranden i HIF 

angående deras deltagande. De ska strax ha ett styrelsemöte och han 

återkommer efter detta. 

Rolf tar kontakt med Polis, Räddningstjänst och Kommunen angående 

eventuella tillstånd för att ha firandet i ”Hålan”. Eventuellt kan Scouterna 

också vara med, med sina aktiviteter. 

Behövs det försäkring för arrangemanget? 

Angående Knatteloppet 2017, tar Flemming kontakt med Ernhake. 

 

§ 9. Övriga frågor. 

 Årsmötet den 21 mars. Ordföranden har inte fått kontakt med Christian 

Alexandersson angående föredrag på Årsmötet. Som alternativhar vi 

Kjell Torstensson. Ordföranden gör ett nytt försök via e-post. 

Kallelsen till Årsmötet diskuterades, utskick via bilaga i Lokaltidningen 

eller vår egen distribution? Beslut på nästa möte. Alternativen, med 

kostnader undersöks. 

 

§ 10 Nästa styrelsemöte  

Onsdagen den 15 februari 2017 kl. 18.30 i Tallstugan. 

  

§ 11. Avslutning 

 Ordföranden avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Christian Jönsson 

 

Ordförande    Justerare 

 

 

Göran Wramfelt   Rolf Malmsten 


